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 Председник странке Заједно за Србију Небојша Зеленовић оценио је данас да су мере
за побољшање изборног процеса које је усвојила Влада Србије „трице и кучина којима
није загребано испод површине“.

  

  Зеленовић је током дуела са функционером Српске напредне странке (СНС)
Владимиром Орлићем на РТВ-у казао да у тим мерама нема речи о Регулаторном телу за
електронске медије (РЕМ), Републичкој изборној комисији (РИК) и Агенцији за борбу
против корупције – које опозиција види као кључне проблеме у изборном процесу.   

Говорећи о преговорима власти и опозиције којима би требало да посредује Европска
унија, а које је предложио шеф Спољнополитичког одбора и известиоца Европског
парламента за Србију Дејвид Мекалистер, он је казао да Савез за Србију на њима неће
учествовати.

  

Зеленовић је оценио да су страни представници спремни да „зажмуре на повреду
демократије и кршење људских права када дође до питања Косова“.

  

На питање водитељке да ли ће се председник Србије Александар Вучић придржавати
пооштреног закона о функционерској кампањи, Владимир Орлић је казао да је „тема
свих тема“ опозиције забрана Александру Вучићу да учествује у изборној кампањи.

  

Коментаришући тврдње дела јавност о притисцима на бираче током локалних избора у
Медвеђи, у којој је на дан избора виђено више џипова, а неки нису имали регистарске
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таблице, Орлић је оценио да није било застрашивања.

  

„Човек је можда возио у њиви па му је отпала таблица“, казао је он.

  

Орлић је истакао да су избори у Медвеђи пример да бојкот избора једног дела опозиције
не успева.

  

„У Медвеђи је, уз бојкот на сва звона, излазност грађана била 67 одсто, а СНС и
коалиција су освојили 63 одсто гласова. Они који тврде да је бојкот избора успео нису
узели у обзир бројке“, рекао је Орлић.

  

(Бета)

  

 2 / 2


